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Vragenuur 

Beoogde opening Filomena op 1 juli 2025  

 
Inleiding/Toelichting 
Tijdens het debat op 17 maart jl. is de toezegging gedaan dat Filomena per 1 juli a.s. in de 
stadswinkel twee dagdelen per week als laagdrempelige inloopfunctie zou worden ingericht voor 
slachtoffers van huiselijk geweld.  
 
Die datum komt met rasse schreden in zicht en tot op heden zijn wij als raad totaal niet meer  
geïnformeerd over de voortgang. Dit vinden wij een zorgwekkende stilte. Zeker gezien het 
verleden rondom dit centrum in oprichting. (De eerste van vele toezeggingen werd reeds gedaan 
in 2019) 
 
Nu blijkt de (voor de zoveelste keer) beloofde nieuwe datum wederom niet haalbaar en lijkt het 
erop dat de opening van dit centrum wederom wordt doorgeschoven.  
 
Motivatie (z.o.z. voor toelichting) 

1. Actueel en herkenbaar: 
De beoogde datum van opening komt erg dichtbij en het ontbreekt aan elke vorm van  
communicatie daarover. Dit baart ons zorgen. 
 
Vragen 

1) Kunt u 50PLUS meenemen in de belofte die u de raad gedaan heeft m.b.t. de opening 
van Filomena per 1 juli a.s.? 

2) 50PLUS hoort hier letterlijk een belofte en garantie verwoord door de wethouder 
tijdens het debat. Wat is er misgegaan en wat gaat er nu gebeuren? Kan het college 
aangeven wanneer het centrum wel geopend gaat worden? 

3) Waarom is de raad door het college tot op de dag van vandaag - één week voor de 
beloofde opening - totaal niet meer geïnformeerd en wat is dan de waarde van dit 
soort toezeggingen? 

 
Ondertekenaars: 

   

 

  

Jolanda van den Bogaard 
50PLUS 

 

  

   
   

 

Datum Vragenhalfuur: 23-6-2025 

  


